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Paikka Huittisten seurahuone 
 

Kutsutut  

Pj Martin Ylikännö  Kaupunginhallituksen puheenjohtaja 
Vara pj Jouni Isotalo  Kaupungin valtuuston puheenjohtaja 

Jyrki Peltomaa   Kaupunginjohtaja 
Esittelijä Riikka Peippo   Elinvoimajohtaja 

Janne Survonen  Konepaja Survonen Oy, G20  
Esa Lehto  Sähköliike E. J. Lehto Oy, Huittisten Yrittäjät ry 
Susanna Hirsikangas  HiMa Catering oy, Vampulan Yrittäjät ry 
Jari Lehmusvaara Satafood Kehittämisyhdistys ry 
Mikko Lehtonen Satakunnan ammattikorkeakoulu   
 

Kokouksen alussa Mikko Mäkelä ja Tella Voutilainen esittelivät Huittisten seurahuoneen toimintaa.  

1§  Kokouksen avaus ja läsnäolijoiden toteaminen 

Varapuheenjohtaja Jouni Isotalo toimi kokouksen puheenjohtajana. Jouni Isotalo avasi kokouksen 

ja todettiin läsnäolijat.  

2§ Työjärjestyksen hyväksyminen 

 Hyväksyttiin asialista kokouksen työjärjestykseksi.  

3§ Pöytäkirjantarkastajien valinta 

 Pöytäkirjantarkastajiksi valittiin Susanna Hirsikangas ja Esa Lehto.  

4§ Vuoden 2018 toimien raportointi ja tarkastelu vuoden 2019 toimintaan.   

 

Käytiin läpi liitteenä oleva raportti vuoden 2018 tuloksista. Raportin pohjana on käytetty vuoden 

2019 tavoitteita. Muutamia nostoja tuloksista: työttömien määrä työvoimasta joulukuun lopussa 

oli 7%, viime vuonna tehtiin paljon yhteistyötä oppilaitosten kanssa osaavan työvoimapulan 

ratkaisemiseksi ja yritysten kehittämisen osalta. Kunnan osarahoittama työmarkkinatuki kasvoi 

noin 20% . Perustettujen yritysten määrä oli 68, joka yksi vähemmän kuin lopettaneiden määrä. 

Alkavista yrityksistä käy neuvonnassa 35% . Samkin opinnäytetyöntekijä selvittää miksi Huittisissa 

on lopettaneiden määrä on näin iso. Yritysneuvonnassa kävi 72 yritystä ja vierailuja tehtiin 48 

yritykseen. Lisäksi järjestettiin 19 yrittäjätilaisuutta ja 11 verkostotapaamista. Valmisteltiin 6 

hanketta ja oltiin mukana tiiviisti 5 eri hankkeessa. Yrittäjien uutiskirjeitä julkaistiin 17 kpl ja 

aktivoitiin elinkeinotoimen facebook-sivuja. Houkuttelimme uusia asukkaita ja yrityksiä aktiivisella 

markkinoinnilla. Liitteenä markkinointitoimenpiteet. Kehitimme kaupungin hankintamenettelyä 

koulutuksilla ja järjestämällä markkinavuoropuhelutilaisuuksia.  

  

Elinvoimatyöryhmän ajatuksia tuloksista: Kaupunki on päivittämässä maapoliittista ohjelmaa. 

Yritystonteiksi sopivan maan hankintaa yritetään viedä eteenpäin joko vaihtomaakaupoilla tai 



 

suoraan ostamalla. Huittisissa on noin 1000 yritystä ja noin 1300 toimipaikkaa. Voisi selvittää 

minkäverran Huittisissa on yli 20 000 euron liikevaihdon omaavia yrityksiä.  

Satakunnan yrittäjät ovat tiedustelleet kiinnostusta hankkia heiltä alkavien yritysten neuvontaa. 

Todettiin, että palvelu kiinnostaa, sillä Prizztechiltä sitä ei saa ostaa erikseen. Alkavien yritysten 

neuvonta olisi helppo ulkoistaa.  Vaikka itse yrityksen perustamisneuvonnan hoitaisi ulkopuolinen 

neuvoja niin todettiin, että tämän lisäksi olisi hyvä käydä juttelemassa paikallisuudesta kaupungin 

oman neuvojan kanssa. Alkavien yritysten neuvonta on hyvä hoitaa kunnolla, jotta yritysten 

toimintaedellytykset paranee.  Uusia yrityksiä olisi hyvä kontaktoida 2 ja 5 toimintavuoden aikana 

varmistaaksemme yritysten jatkuvuuden.  Nämä vuodet ovat yleensä yritysten kriittistä aikaa.  

Elinkeino toimi voisi auttaa yrityksiä saamaan läpi lehtijuttuja. Tämä myös nostaisi positiivista 

kehittyvää viestiä eteenpäin.  

Todettiin, että olisi myös hyvä viestiä elinkeinotoimen viime vuoden tuloksista yrittäjille ja tehdä 

yrityksille kyselyä uusista kehittämistarpeista.  

 

5§ Muut asiat 

Kunnallisjohdon seminaarissa Lappeenrannassa Satakunnan yrittäjät julkaisivat yhteisen tavoitteet, 

että Satakunta olisi vuonna 2020 vuoden yrittäjämaakunta. Viimeksi olimme toiseksi parhaita.  

 

Todettiin, että kesäduuniprojekti oli oikein hyvä, vaikka kaikille nuorille ei löydetty työpaikkaa. 

Projektia kannattaa jatkaa myös ensi vuonna. Kun nuoret löytävät Huittisista töitä, heille jää 

positiivinen kuva Huittisista ja ehkä palaavat opiskelujen jälkeen takaisin. Ensi vuonna yritetään 

saada mukaan 4H yrittäjyys.  

 

6§ Seuraava kokous 

Vierailu Saarioisilla 14.6.klo 9:00.  

Keskustan kehittämishankkeen kuulumiset ja Samkin yhteistyösopimus.  

 

7§  Kokouksen päättäminen 

 Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 17:10.  

 

Pöytäkirja tarkastettu 23.4.2019 

 

Jouni Isotalo  Riikka Peippo 

Puheenjohtaja  Sihteeri 

 

Susanna Hirsikangas  Esa Lehto 


